
  

 

Van: 
Verzonden: maandag 21 juni 2021 15:34 
Aan: griffie <griffie@noordwijk.nl> 
Onderwerp: Terugkoppeling gebruikersoverleg 
 
Beste griffie, 
 
Hierbij stuur ik u een notitie toe m.b.t. constateringen van het gebruikersoverleg 
namens de water gerelateerde verenigingen. 
De fractievoorzitters en dossierhouders zijn hier ook in gekend. 
 
Graag wil ik u vragen deze notitie toe te voegen aan ingekomen stukken inzake De Schelft. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de water gerelateerde verenigingen, 
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Aan: de Commissie Welzijn t.b.v. de vergadering van woensdag 23 juni 2021  

 

Constateringen n.a.v. de tweede beeldvormende commissievergadering inzake De Schelft  

Tijdens de tweede beeldvormende commissievergadering van 2 juni jl. is de wethouder door de VVD 

gevraagd de investering en exploitatie door te rekenen aan de hand van de gebruikerswensen van het 

zwembad in De Schelft 2.0. Op 14 juni jl. ontvingen u en wij van de wethouder een e-mail met 

antwoorden. Helaas moeten wij constateren dat de antwoorden onbruikbaar zijn. De doorrekening heeft 

betrekking op een ‘stand alone’ zwembad, terwijl het moest gaan over een zwembad binnen het nieuwe 

sportcomplex. Kortom, de investering is hoger en de exploitatiekosten negatiever voorgesteld.  

 

Constateringen n.a.v. het gebruikersoverleg inzake De Schelft  

Tijdens de tweede beeldvormende commissievergadering hebben NZLokaal en VVD de wethouder 

opgeroepen met de gebruikers in overleg te gaan over hun wensen en deze variant financieel 

inzichtelijk te maken. Dit overleg heeft 16 juni jl. plaatsgevonden. Bij dit overleg waren de Sportraad, 

Kaninefaten, Jeanne d’Arc en Zwemvereniging Noordwijkerhout (namens de ‘natte’ verenigingen) 

aanwezig. De avond heeft niet geresulteerd in een doorgerekende variant conform de wensen van de 

verenigingen. Het bleef bij een toelichting op de ‘geheime’ cijfers. De wrap up van de wethouder aan het 

einde van de avond was simpel en helder. De cijfers blijven de cijfers (ondanks de kanttekeningen). De 

wethouder kondigde ook aan de raad een besluit te vragen voor een multifunctionele hal (passend 

binnen de begroting) of een multifunctionele hal met zwembad (niet passend binnen de begroting). 

Daarmee heeft de wethouder het Zwaard van Damocles boven de ‘natte’ verenigingen gehangen.  

De ‘natte’ verenigingen constateren dat de wethouder de investering in het zwembad té hoog en het 

exploitatieresultaat té negatief voorstelt. Zonder de ‘geheime’ cijfers aan te halen zien wij de volgende 

onjuistheden:  

1. Besparingen via hergebruik van bestaande bouwelementen (denk aan heipalen, casco et cetera) 

en aanvullende klimaatgerelateerde investeringen zijn niet doorgerekend.  

2. De verzekeringsuitkering is niet in de investerings- en wel in de exploitatiebegroting meegenomen. 

3. Besparingen via economische dragers als woningbouw (voorstel CDA) zijn niet doorgerekend.  

4. Volgens het ‘broekzak/vestzak-principe’ worden wel extra kosten, maar geen baten toegerekend.  

5. Qua baten en kosten is de exploitatie door Optisport als vertrekpunt gebruikt. Deze exploitatie is 

niet representatief voor een normale, klantgerichte exploitatie. Hierdoor is er ook niet gekeken naar 

kostenbesparing door een gecombineerde exploitatie van het zwembad door Sportfondsen/ 

Binnenzee. Het ligt bijvoorbeeld niet voor de hand om twee technische diensten in te richten.  

6. Tot slot gaat het voorstel van de wethouder om het zwembad te sluiten voorbij aan het tekort aan 

zwemwater in de Bollenstreek, zoals eerder aangetoond.  

De suggesties van de natte’’ verenigingen komen pas bij het vervolgonderzoek aan bod. Echter, dan 

kan het té laat zijn en zijn de ‘natte’ verenigingen beroofd van hun toekomst. Wij verzoeken u als 

fracties en raadleden te besluiten om het onderzoek naar een sportcomplex voor zowel de ‘droge’ als 

de ‘natte’ sportverenigingen voort te zetten. Wij hebben als gebruikers laten zien dat wij de investering 

konden terugbrengen van 9,8 miljoen naar 6,8 miljoen euro. Het kan scherper en dat geldt in het 

bijzonder voor de exploitatiekosten. Wij hopen oprecht dat u het zwembad in het vervolgonderzoek 

meeneemt. Op deze wijze hopen wij de zwemlessen, zwemmen voor mensen met een beperking en het 

sportief en recreatief zwemmen voor de woonkernen Noordwijkerhout en De Zilk te behouden.  

 

Triathlon Vereniging de Bollenstreek  Noordwijkerhoutse Zwem- en Reddingsbrigade  

Stichting De Zevensprong    Zwemvereniging Noordwijkerhout  

en de circa 2.700 ongebonden zwemmers uit Noordwijkerhout en De Zilk 


